
  

 
 

 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  21/6 2023 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 
 
Referent: JS 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob, Bente, Birgitte, Annette, Pia, Jan, 
Thomas, Lotte, Frederik 
 
Bente havde lækker kage med 
 
Fraværende/afbud: Pia, Jakob og Birgitte  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Godkendt  

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Intet at tilføje  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
- Elevtal:  

 

Frederik stopper som elevrådsformand, da han har af-
sluttet 9. klasse her til sommer. 
Tak for indsatsen. 
Der skal være valg til elevrådet i august 
 
Dimissionen er netop afholdt 
Der er interesserede forældre til kommende skolebe-
styrelsesvalg  
Der er som altid elevudskiftning omkring ferien - nogle 
kommer til og nogle skifter skole 
Gråsten Forum har lavet en masterplan, hvor skater-
banen og den tredje hal ved Ahlmannsparken er med i 
arbejdet. 
Anlægspuljen indeholder stadig projekt omkring Grå-
sten Skole. I indeværende budgetår tales om ”energi-
renovering”. Vi afventer stadig oplæg. 
Ansættelsessamtalerne er stillet i bero indtil efter fe-
rien 
 
Bente Lassen stopper ved udgangen af dette skoleår 
efter mange års arbejde i skolebestyrelsen. Stor tak 
for samvær og for det arbejde, der er blevet ydet gen-
nem årene. 
 
 

 

4. Orientering fra FRO 
Birgitte 
 

FRO har lavet et årshjul  

5. Gennemgang af hørings-
materiale sendt d. 9/6 
 

Lotte gennemgik handlekataloget, hvor der samlet set 
skal spares ca. 40 mio. 
I 2024 skal der findes 35,9 mio. 
I årene 2025-27 vokser tallet til over 40 
Det er især de specialiserede børn, der koster, herun-
der fx anbringelser, plejefamilier m.v. 
 

 



  

 
 

Politisk er man enig om 24 områder, og ikke engang 
de 24 punkter er nok i 2024, hvor der mangler 1,1 mio. 
kroner 
 
Lotte og Svend Erik deltager i dialogmøde på man-
dag, hvor de enkelte punkter i høringskataloget uddy-
bes 
 
Thomas har undervejs samlet en række punkter, som 
vi har budt ind med undervejs. Lotte får disse punkter  
 
 

6. Orientering om elevtriv-
selsmåling 
 

Lotte gennemgik trivselsmålingen for skolen - vi ligger 
lavere, og vi har derfor arbejdet med resultaterne i 
pædagogisk råd. Særligt 8. årgang har meldt tilbage 
med udfordringer, hvilket trækker det samlede billede 
ned. Der er en særlig opmærksomhed omkring triv-
selsmålingen, og vi arbejder videre med det. 
 

 

7. Orientering om brug af di-
gitale læremidler jf. tidli-
gere møde 
 

Vi ligger over gennemsnittet i brugen af digitale lære-
midler i kommunen 
 
Skolebestyrelsen spørger igen ind til, om der kan 
være rationale i, hvis skolen selv køber præcis de pro-
grammer, man ønsker at bruge fremfor at være bun-
det på centrale pakker? 

 

8. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Økonomi-

rapport  
 

Lotte gennemgik skolens budget, som det ser ud lige 
nu 

 

9. Eventuelt (O) 
 
 

Line læste teksten højt på det referat, som forældrene 
får fra skolebestyrelsen vedr. dagens møde 

 

10 Kommende møder:    

 


